
RAZGOVOR S PREDSEDNIKOM OBČINSKEGA
KOMITEJA ZM ŠIŠKA ŽIVKOM PREGLOM

,,Stvari so se
premaknile . . "
Po svetu so se s treskom pričela odpirati vrata uni-
verz, kar pomeni signal alarmnega zvonca tradicio-
nalnim družbenim ustrojem. Pri nas z nič manjšo ži-
vahnostjo ne razpravljamo o vlogi mladih v naši
družbi, še posebej z vidika sprejemanja mladih v ZK.
V luči tega dogajanja nam je na nekaj provokativnih
vprašanj odgovoril živko Pregel, predsednik ObK
ZMS in predsednik komisije za družbeno-ekonom-
ske odnose pri predsedstvu ZMS.

Nekaterl trdijo, da občinski ko-
mlteji ZM med poletnimi počit-
nicami spijo. Skušaj to deman-
tirati z vidika ObK ZMS si.ška!

TA ENOSTRANSKA ugotovi-
tev, Jsi jo nekateri SKušajo
priKazati kot pravuo, ne ve-
ija ie za občinske Jiomiteje
ZM, temveč za orgamzacijo
ZiVl v celoti, prav tajio pa tu-
cli za druge družbeno-poiitič-
ne in družbene orgamzacije.
Vendar, če ni Klasičnega
sestankovanja, konferiranja,
itd., to še ne pomem, da m
aJstivnosti. Jasno je, da letni
Cas vpliva na njen značaj: gre
za iziete, športna teKmova-
nja, prosiave, aružaone pri-
reaitve. Poieg tega je naš JSO-
mite pripravijal studijske se-
stanke mlaainskega politič-
nega aktiva občme. Obravna-
vau smo štuaentsKa gibanja,
nujnost njihovega povezova-
nja z ostalo miadino, vpra-
šanje reiigije, dogodke na
CešKoslovašJsem. Ze poleti
smo začeli s pripravami za
prvo sejo občinske konferen-
ce in to s tremi skupinami:
za kadrovsko oblikovanje
konlerence t,skupina je orga-
nizirala mladinsko politično
šolo, ki že teče in jo obiskuje
40 mladih), za izdelavo teii-
ničnih načrtov (izdelava na-
črtov za posamezne akcije —
štaieta miadosti, »pokaži, kaj
znaš«, itd.), za pravilnik ob-
činske organizacije ZM (pra-
vila bodo v kratkem dokonč-
no oblikovana in sprejeta na
obč. konferenci ZMS).

Slišati je zaskrbljene ugoto-
vitvc o kampanjskem sprejema-
nju mladih v ZK. Kako to po-
teka v občini Ljubljana-Šiška?

PRAV ZA Slovenijo in tako
tudi Ljubljano oznaka »kam-
panjsko« ob sprejemanju v
ZK ni umestna. število spre-
jemov ni dobilo kakšnega ma-
nifestativnega obeležja, kar
bi sicer prav v sedanjem tre-
nutku bilo najbolj nevarno.

V naši občini »so se stvari
premaknile« na srednjih šo-
lah, slabše pa je v delovnih
organizacijah in na terenu.
Še vedno osnovne organiza-
cije niso dovolj odprte, da bi
ob konkretnem delu usposab-
ljale in vključevale nove čla-
ne. Akcijo za sprejemanje vo-
di mestni komite ZKS. Temu
vprašanju bo treba posvetiti
še precej pozornosti.

Naš komite se vključuje v
uresničevanje teh nalog s pri-
zadevanji za večjo aktivnost
ZM, ki naj privede do dejan-
skega nastajanja pogojev za
vstopanje v ZK. V tera okvi-
ru smo pripravili tudižeome-

njeno politično šolo za mla-
dino.

Kakšno vlogo igra ZM v občini
in Kakšne spremembe lahko pri-
cakujemo oo povečanem številu
mlaam komunistov?

VLOGA ZM v občini je od-
visna preuvsem od njene vlo-
gt; v aeiovmn organizacijan,
aoian ln ud lerenu. i\a ouuiii-
&Ki raviu se zeio laiiKO lii
111 Lro sporazumemo z osian-
liii oDciiisitiiiii loiuim. i.ega
jja ne inorenio iruiu za aK.ii-
ve, osnoviie sreume iiasega
ueiovanja. ae veurio je u^
lazrim msiiiKov m itrajtjvnm
luniicioiiarjev oclvisiio, ce oo
icje miauma smeia uporao-
ijaci sicer neizjioriscene pro-
More ali ne. vrsta aiiiivov si
moia svoja rinancria sred-
siva lzposiovati p n preased-
uiJiin sinaiKaia oa aiicije ao
aiccije. foneKod odgovorm v
poujeijm inemjo, ua je mia-
uina uovoij zreia za orgam-
zacijo prosiav, m pa aovoij
zreia, aa Di smela dooivau
grauivo s sej delavskm sve-
LOV.

ieh problemov ne bomo re-
šili z zolčmmi napadi, tem-
več z nenelinim delom, uspo-
sabljanjem mladine, da se DO
enakopravno spustila v dialog
z drugimi, tudi osnovnimi or-
ganizacijami ZK ali sindikal-
nimi podružnicami. Pri tem
se bo borila za pozicije, ki so
jih prav te organizacije zapi-
sale v svoje dokumente.

Od novosprejetih. komuni-
stov veliko pričakujemo. Mi-
slim, da je njihova komuni-
stična dolžnost, da delujejo v
Zvezi mladine. Pomeniti mo-
rajo njeno jedro, po drugi
strani pa borce za najnapred-
nejše ideje v sami ZK, nosil-
ce njene nenehne revolucio-
narnosti.

Kakšno javno vprašanje bi po-
stavil v zvezi z mladinu kateire-
mu od odgovornih v občini?

ZASTAVITI bi želel morda ne
najbolj pomembno pač pa
najbolj aktualno vprašanje.
Veliko nam je do tega, da bi
mladinski klub v Zg. šiški
dobro deloval. 2e itak pereče
vprašanje prostorov se je še
zaoslrilo s preselitvijo pisar-
ne Krajevne skupnosti v ene-
ga od prostorov kluba. Ne-
normalno je, da ima ob pro-
storski stiski, ki resno ogro-
ža normalen razvoj kluba, v
neposredni bližini gostilna s
približno 15 stalnimi »kronič-
nimi« gosti več prostorov (tu-
di v kleti), ki sploh niso iz-
koriščeni. Obstoje načrti za
rekonstrukcijo in razširitev
gostilne, kar še bolj ponazar-

ja nasprotje komercialnega
interesa z družbeno politič-
nimi interesi mladine in tudi
drugih ljudi v občini.

Ali res ni nobenih možno-
sti za ukinitev tega lokala ali
vsaj za ureditev kletnih pro-
storov v oddelke mladinske-
ga kluba?

Ali tega podjetniškega inte-
resa res ni mogoče obvladati
(to močno diši po časih libe-
ralnega kapitalizma) in ali je
politična akcija mobilizacije
javnega mnenja edino sred-
stvo, pri čemer pa v skraj-
nem primeru ne bomo štedili
z odločnostjo? S. P.


